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PROCES – VERBAL NR. 85 

încheiat astăzi, 25 martie 2025, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

    La orele 11:00, domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a desfășurat fizic dar și prin 

mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 33 de consilieri 

județeni, dintre care 28 au fost prezenți fizic și 5 conectați pe platforma pusă la 

dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind absent dl consilier județean 

Cosmin-Constantin Ghiță, deci şedinţa este statutară. 

 

   La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 

Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 

dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 

Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna 

Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret, dl Alin 

Stoicea, director executiv Direcția Tehnică. 

La începutul ședintei au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 

ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- domnul consilier județean Ion Istrate -  la punctul nr. XXXXXI de pe 

ordinea de zi – Hotărârea nr.141 ; 

- domnul consilier județean Constantin-Cristinel Crețu -  la punctul nr. 

XXXXXVII de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.147 ; 

- doamna consilier județean  Elena Iagăr - la punctul nr. XXXXXXV de pe 

ordinea de zi – Hotărârea nr. 155 ;  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Stimați colegi, începem ședința de astăzi 

prin a face apelul. Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius-Florinel? 
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Dl vicepreședinte Marius–Florinel Nicolaescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Andrei Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Baciu-Radu Anca-Alina ? 

Dna consilier județean Anca - Alina Baciu-Radu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Bădulescu Paula Mădălina? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Iagar Elena ? 
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Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Iancu Ionela-Garofița? 

Dna consilier județean Ionela-Garofița Iancu - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! La punctul 51 nu particip la vot. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dna consilier județean Diana – Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Roșu Dragoș ? 

Dl consilier județean Dragoș Roșu – Prezent!  
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Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Sandu Adrian?  

Dl consilier județean Adrian Sandu  – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Tase Adrian ?  

Dl consilier județean Adrian Tase – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tică Manuel? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de zi 

a ședinței de astăzi. Discuții ? Voturi împotrivă?  Abțineri? Vă mulțumesc. 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Domnule Președinte, eu vă anunț de pe 

acum că nu particip la votarea bugetului. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc! 

 

 

-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24.02.2025. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 27.02.2025.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

 

-III- 

 

 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 

12.03.2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

 

 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie ,,Sf. Maria” Vedea. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 



6 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr.94. 

 

 

 

 

-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Boli Cronice și Geriatrie 

„Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.95. 

 

 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Unității de Asistență Medico 

– Socială Dedulești 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.96. 

 

 

 

 

-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Unității de Asistență 

Medico – Socială Dedulești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.97. 

 

 

-VIII- 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

actualizarea componenței nominale a Comitetului pentru accelerarea procesului 

de dezinstituționalizare şi de prevenire a instituționalizării persoanelor adulte cu 

dizabilități la nivelul județului Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.98. 

 

 

-IX- 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

reorganizarea Căminului pentru Persoane Vârstnice Mozăceni prin fuziune prin 

absorbție de către Unitatea de Asistență Medico-Socială Călinești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.99. 

 

 

 

 

 

-X- 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Albota.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.100. 

 

 

 

-XI- 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Dragoslavele.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.101. 

 

 

-XII- 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Davidești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.102. 

 

 

 

 

-XIII- 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Băbana. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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    S-a adoptat Hotărârea nr.103. 

 

 

 

 

-XIV- 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Bălilești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.104. 

 

 

 

-XV- 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Cetățeni.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.105. 

 

 

 

-XVI- 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Nucșoara.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 



10 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr.106. 

 

 

 

-XVII- 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Oarja.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.107. 

 

 

-XVIII- 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Bascov.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.108. 

 

 

 

 

-XIX- 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Beleți-Negrești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.109. 
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-XX- 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Dârmănești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.110. 

 

 

-XXI- 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Poienarii de Muscel.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.111. 

 

 

 

 

 

-XXII- 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Stâlpeni 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.112. 
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-XXIII- 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Sălătrucu.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.113. 

 

 

 

-XXIV- 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Suseni.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.114. 

 

 

 

-XXV- 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Topoloveni.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.115. 
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-XXVI- 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Consiliul Local Mioarele.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.116. 

 

 

 

-XXVII- 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean 

Argeș și Consiliul Local Căldăraru.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.117. 

 

 

 

-XXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean 

Argeș și Centrul Școlar de Educație Incluzivă ”Sfânta Filofteia”.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.118. 
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-XXIX- 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Centrul Școlar de Educație Incluzivă ”Sfântul Nicolae” Câmpulung.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.119. 

 

 

 

-XXX- 

          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Centrul Școlar de Educație Incluzivă ”Sfântul Stelian” Costești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.120. 

 

 

 

-XXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 

și Unitatea de Asistență Medico-Socială Călinești.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.121. 
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-XXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean 

Argeș și Unitatea de Asistență Medico-Socială Șuici. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.122. 

 

 

 

 

 

 

-XXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre 

privind aprobarea achiziționării unor servicii de consultanță, asistare și 

reprezentare în fața instanțelor de judecată în care Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Argeș este parte.  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți, 

în legătură cu acest punct. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Emanuel Soare – Puteți să ne dați mai multe explicații de 

ce este nevoie să achiziționăm servicii de consiliere juridică la DGASPC? Și 

consiliul județean prin departamentul juridic nu poate furniza acest lucru? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Secretar, vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Ionel Voica – În ceea ce privește acest proiect 

de hotărâre, aceasta se referă la achiziționarea de servicii de reprezentare și 

asistență pentru două dosare aflate în curs de derulare pe rolul instanțelor de 

judecată care au ca obiect litigii de muncă. Cei care sunt consilieri juridici în 

cadrul Direcției Generale de Asistență și Protecția Copilului au făcut parte din 

comisiile de cercetare administrativă. Cu privire la acest aspect și pentru a nu se 

ridica niciun semn de întrebare în privința acesta, se achiziționează serviciile de 
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asistență și reprezentare. Iar în ceea ce priveste reprezentarea de către consilierii 

juridici din cadrul Consiliului Județean Argeș, nu se poate face reprezentare în 

instanță, putem acorda la cerere doar consultanță, de aceea avem acest proiect de 

hotărâre. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc!   Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.123. 

 

 

 

-XXXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Coșești 

pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare 

a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 

interes local.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.124. 

 

 

 

-XXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de pentru 

aprobarea încheierii unui protocol privind colaborarea interinstituțională pentru 

dezvoltarea competențelor digitale avansate ale funcționarilor publici.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.125. 
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-XXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea încheierii unui Acord de Asociere între Județul Argeș și 

Universitatea Națională de Știință și Tehnologie Politehnica București – Centrul 

Universitar Pitești - Facultatea de Științe ale Educației, Științe Sociale și 

Psihologie.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.126. 

 

 

-XXXVII- 

          Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Ghidului de acordare a finanţărilor nerambursabile de la 

bugetul local al județului Argeș, pentru activităţi nonprofit de interes general, 

conform Legii nr. 350/2005 (unități de cult) . 

 Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.127. 

 

 

-XXXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Ghidului de acordare a finanţărilor nerambursabile de la 

bugetul local, pentru activităţi nonprofit de interes general, conform Legii nr. 

350/2005 (tineret, cultură, mediu, proiecte sportive). 

Dl Președinte Ion Mînzînă – La punctul XXXVIII al ordinii de zi există un 

amendament al Comisiei K5 care a propus completarea articolului 50, litera b, 

astfel facturi fiscale și obligatoriu începând cu data de 01.07.2025, doar facturi 

fiscale electronice din sistemul RO e-Factura, precum și alte documente de plată 

conform legislației în vigoare. Deci justificarea cheltuielilor care trebuiesc 



18 
 

făcute pentru aceste proiecte. Până acum s-a lucrat, dar această precizare vine în 

completare a ceea ce s-a făcut până acum. Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu acest amendament votăm punctul XXXVIII. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.128. 

 

 

-XXXIX- 

          Trecându-se la punctul XXXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea cuantumului cotizației către Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară Servsal Argeș pe anul 2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.129. 

 

 

-XXXX- 

          Trecându-se la punctul XXXX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre 

privind aprobarea cuantumului cotizației pentru Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară – ADI Molivișu, pe anul 2025.  

Dl consilier județean Emanuel Soare  - Dacă îmi permiteți, domnule Președinte, 

aș vrea să am o scurtă intervenție aici, nu neapărat un vot împotrivă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Emanuel Soare – Poate domnul președinte al asociației ne-

ar  face și nouă către consiliul județean un scurt raport privitor la activitatea pe 

care au desfășurat-o în ultima perioadă. Trebuie să mai știm și noi ce s-a mai 

întâmplat în acest proiect dacă sunteți de acord, la o dată pe care dumneavoastră 

puteți stabili. Mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – A fost prezent la comisii, a dat explicații, dar sigur 

că da, cu binevoința ce vă caracterizează poate acceptați o discuție la nivelul 

comisiei cu distinsul domn care este și acum logat în online cu noi și puteți avea 

o discuție cu întrebări clar stabilite, ce s-a făcut, ce trebuie să se facă, ce nu s-a 
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făcut, suntem în etapa meșterului Manole, ce construim ziua, se dărâmă noaptea. 

Așa este la noi în România. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Și la Comisia K2 a fost aceeași discuție și 

am obținut promisiunea domnului Dică pentru a discuta despre stadiul lucrărilor 

proiectului Molivișu. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – De comun acord cu dumneavoastră, domnule 

vicepreședinte intermediați o întâlnire a celor ce doresc într-adevăr punctual, pe 

întrebări clare, dumneavoastra veți fi moderatorul acestei întâlniri. E bine? Vă 

mulțumesc. 

Dl consilier județean Emanuel Soare  - Este în regulă! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Voturi împotrivă ? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.130 

 

 

 

-XXXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Devizului General actualizat - faza D.A.L.I. și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii ,,Modernizare drum județean 

DJ678E Teodorești(DJ703-km13+339) – Cotu – Lim.Jud.Vâlcea, km 1+200 – 

km 3+000, L=1,8km, comuna Cuca, județul Argeș”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.131. 

 

 

-XXXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții, a 

indicatorilor tehnico-economici și a devizului general - faza D.A.L.I., pentru 
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obiectivul de investiţii “Modernizare DJ704D Prislop (DN7)-Lupueni (DJ703E), 

km 0+000- km 2+358, L= 2,358 km în comunele Bascov și Băbana”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.132. 

 

 

-XXXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea D.A.L.I. (Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții), 

Devizului general și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiții ,,Modernizare drum județean DJ 703 Morărești – Cuca - Ciomăgești – 

lim.jud.Olt, km 16+600 - 19 +100, L = 2,5 km, comuna Ciomăgești, jud.Argeș”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.133. 

 

 

 

 

-XXXXIV- 

          Trecându-se la punctul XXXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea D.A.L.I. (Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții), 

Devizului general și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiții ,,Modernizare DJ 704 E Cotmeana – Poienarii de Argeș, km 10+500 – 

13+600, L = 3,1 km, comuna Cotmeana, județul Argeș”.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.134. 
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-XXXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea D.A.L.I. (Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții), 

Devizului general și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiții ,,Modernizare DJ 737 Mățău – Cocenești - Boteni, km 13+796 – 

15+181, L = 1,385 km, comuna Boteni, județul Argeș”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.135. 

 

 

-XXXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnice – faza Studiu de Fezabilitate Mixt, a 

Devizului General și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții: ”Reabilitare, Modernizare și Extindere Pavilion P+1” la Unitatea de 

Asistență MedicoSocială Șuici.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.136. 

 

 

-XXXXVII- 

          Trecându-se la punctul XXXXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

pentru aprobarea NOTEI CONCEPTUALE privind necesitatea și oportunitatea 

realizării obiectivului de investiții: “ Modernizare DJ704G între km 8+432 – km 

9+532, L=1.1 km, comuna Cicănești, județul Argeș”.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.137. 
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-XXXXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXXXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea documentației tehnice – faza P.T. (Proiect Tehnic), a 

Devizului General și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investiții: “Reabilitare și reparații pasaj subteran de legătură și canivou - sediul 

central al Spitalului Județean de Urgență Pitești”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.138. 

 

 

 

-XXXXIX- 

          Trecându-se la punctul XXXXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind trecerea, pe o perioadă de 5 ani, a bunului imobil – teren, în suprafață de 

18403 m.p. (tronson de drum județean D.J. 703), din domeniul public al 

Județului Argeș în domeniul public al Județului Olt.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.139. 

 

 

 

-XXXXX- 

          Trecându-se la punctul XXXXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită Inspectoratului pentru Situații de Urgență 

,,Căpitan Puică Nicolae” Argeș a unui bun mobil aflat în patrimoniul Județului 

Argeș. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.140. 

 

 

 

 

-XXXXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea inventarului bunurilor de retur cuprinse în Contractul de 

Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și de Canalizare 

nr.1/26.03.2010, la data de 31.12.2024, precum și a actualizării informațiilor 

existente în Anexa nr. 3 reprezentând inventarul bunurilor de retur cuprinse în 

Contractul de Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și 

de canalizare nr.1/26.03.2010, în ceea ce privește corectarea volumului pentru 

mijloacele fixe ,,Rezervoare de înmagazinare situate în Merișani – Căpățâneni”. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.141. 

 

 

-XXXXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind darea în folosință gratuită, până la data de 22.12.2032, Spitalului de 

Pediatrie Pitești a spațiilor în suprafață de 34,99 mp, situate în incinta imobilului 

Policlinica Stomatologică din Pitești, b-dul Republicii, nr. 41, pentru 

desfășurarea activității Centrului de Sănătate Mintală și pentru Prevenirea 

Adicțiilor.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.142. 
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-XXXXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind constituirea dreptului de administrare în favoarea Unității de Asistență 

Medico-Socială Călinești asupra imobilului teren în suprafață de 931 mp, situat 

în Călinești, str. Dr. Ion Crăciun, nr. 484, asupra unor active fixe, precum și 

asupra unor spații din imobilul C3 – Spital D+P+2E+(3E parțial).  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.143. 

 

 

-XXXXXIV- 

          Trecându-se la punctul XXXXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind constituirea dreptului de folosință cu titlu gratuit, pe o perioadă de 20 

ani, în favoarea Spitalului de Boli Cronice Călinești, asupra imobilului teren și 

clădiri în care își desfășoară activitatea, situat în Călinești, str. Dr. Ion Crăciun, 

nr. 484, precum și asupra unor spații din imobilul C3 – Spital D+P+2E+(3E 

parțial). 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.144. 

 

 

 

-XXXXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind înlocuirea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 

154/24.06.2021 privind atribuirea în folosință gratuită Spitalului Județean de 

Urgență Pitești a unui spațiu pentru desfășurarea activității Serviciului Medicină 

Legală Argeș - Cabinetul teritorial Călinești. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.145. 

 

 

 

 

-XXXXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind înlocuirea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș 

nr.100/26.04.2021 privind aprobarea asocierii UAT Județul Argeș, prin 

Consiliul Județean Argeș cu UAT Călinești, prin Consiliul Local al Comunei 

Călinești, în vederea înființării Centrului de Permanență Călinești, precum și 

aprobarea Protocolului de asociere. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.146. 

 

 

 

 

-XXXXXVII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea depunerii proiectului ”ReSTART Resurse Educaționale de 

Suport Timpuriu pentru Asistarea Reușitei Tinerilor”, a cheltuielilor legate de 

proiect, a Notei justificative privind analiza valorii adăugate a parteneriatului 

propus pentru realizarea proiectului și a Acordului de parteneriat.  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Domnule Președinte, fac 

mențiunea ca la acest punct nu particip la vot. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Vă mulțumesc! Voturi împotrivă ? 

Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 



26 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr.147. 

 

 

-XXXXXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.20 la Contractul de delegare a 

gestiunii serviciului de transport public local de persoane nr.85/01.09.2022 și 

mandatarea Vicepreședintelui Consiliului Județean Argeș, domnul 

NICOLAESCU Marius Florinel, să voteze în Adunarea Generală din cadrul 

Asociației, în numele și pe seama Județului Argeș, Actul adițional nr.20 la 

Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 

persoane, precum și semnarea acestuia.  

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.148. 

 

 

-XXXXXIX- 

          Trecându-se la punctul XXXXXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind completarea domeniului public al Judeţului Argeş cu bunurile imobile 

Casă de tip familial nr.1, Casă de tip familial nr. 2, Centrul de Zi și Împrejmuire 

gard, situate în Câmpulung, str. Revoluției, nr. 14, jud. Argeș. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.149. 

 

 

 

-XXXXXX- 

          Trecându-se la punctul XXXXXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind înființarea Complexului de Servicii Sociale Câmpulung în cadrul 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protectia Copilului Argeș, ca urmare a 
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închiderii actualului Complex de Servicii pentru Copilul în Dificultate 

Câmpulung, cu aprobarea organigramei și a statului de funcții. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.150. 

 

 

 

-XXXXXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXXXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale serviciilor 

sociale din cadrul Complexului de Servicii Sociale Câmpulung. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.151. 

 

 

 

 

 

-XXXXXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

pentru modificarea Anexei nr.2a la Hotărârea Consiliului Județean 

nr.19/26.11.2024 privind aprobarea tarifelor practicate de Regia Autonomă 

Județeană de Drumuri Argeș R.A. în relația cu Consiliul Județean Argeș și terții 

pentru anul 2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.152. 
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-XXXXXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXXXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.18/26.11.2024 privind 

aprobarea formulelor de calcul pentru tarifele mixturilor asfaltice produse de 

stația de asfalt din Districtul Căteasca, pentru perioada ianuarie – decembrie 

2025, în relația cu Consiliul Județean Argeș și în relația cu terții.  

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.153. 

 

 

 

-XXXXXXIV- 

          Trecându-se la punctul XXXXXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. Administrare și 

Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A., pe anul 

2025. 

Dl Președinte Ion Mînzînă –Discuții? Voturi împotrivă ? Abțineri?  Vă 

mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.154. 

 

 

 

-XXXXXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXXXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 

2025.  

Dl consilier județean Manuel Tică – Domnule Președinte? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 
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Dl consilier județean Manuel Tică – În primul rând vreau să vă mulțumesc 

dumneavoastră cât și aparatului pentru discuțiile bune pe care le-am avut privind 

alcătuirea proiectului de buget pe anul 2025 și totodată aș vrea să confirmați în 

fața sălii că în spatele celor 15 minute de ședință de plen sunt multe ore de 

comisii, de discuții, inclusiv cu dumneavoastră și vă mulțumesc pentru acest 

lucru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc. Sigur că da, mulți văd puțini 

știu. Vă dați seama că în spatele a șaizeci și șapte de proiecte este o muncă 

incredibilă a funcționarilor consiliului județean. Și încă o dată le mulțumesc 

pentru eforturile făcute, lucrurile acestea nu fac altceva decât să fie o 

demonstrație a ceea ce încercam să facem în județul Argeș. Și împreună cu 

colegii, cărora de foarte multe ori le-am mulțumit și pentru perioada 2020 – 

2024, pentru lucrurile bune făcute împreună, pentru celelalte nefăcute nu le-am 

mulțumit și urmează ca totuși acest proiect de buget care este o primă fază să 

intre intr-o zonă de discuții pentru viitor. Știți bine ca un buget este o situație la 

un moment dat în funcție de evenimentele care au loc la un moment dat. Și la 

nivelul României și la nivelul județului Argeș, acest buget va suporta modificări 

cu aprobarea dumneavoastră. Sperăm noi și am sperat tot timpul ca aceste 

modificari să fie în zona pozitivă pentru că, nu-i așa, trăiesc cu impresia ca 

oamenii ce ne-au ales să îi reprezentăm aici la nivelul consiliului județean cred 

într-un mai bine pe care noi suntem obligați să-l facem, respectând, v-am spus, 

și condiționările unor alegeri câteodată nefericite pe care poporul acesta, din 

păcate, le face în momente nepotrivite. Eu am spus totul, încă o dată mulțumirile 

mele pentru tot ce a însemnat colaborarea pe care am putut să o ducem, care nu-i 

perfectă, fie vorba între noi, că nu există perfecțiune în lumea aceasta că intrăm 

în contradicție cu filozofia. Lucrurile merg către o zonă constructivă și sper că și 

de aici în colo să mergem împreuna spre ceea ce ne propunem cu toții. Vă 

mulțumesc încă o dată tuturor. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc! 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.155. 

 

 

 

 

 

 



30 
 

-XXXXXXVI- 

 

          Trecându-se la punctul XXXXXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind aprobarea repartizării pe unități administrativ-teritoriale a fondului 

constituit la dispoziția consiliului județean din cota de 6% din impozitul pe venit 

și a sumelor defalcate din taxa pe valoarea adaugată pentru finanțarea 

cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pentru anul 2025.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – La fel, foarte multe discuții în culise, niciodată nu o 

să am pretenția că s-a rezolvat problematica aceasta. Nu s-a va rezolva niciodată, 

indiferent cine va sta pe scaun de președinte, de vicepreședinte sau consilier. Nu 

se va rezolva. Așa cum m-am angajat în discuțiile pe care le-am avut cu 

partenerii din consiliul județean vom încerca să îmbunătățim lucrurile într-un 

viitor cât mai apropiat în funcție și de proiectele pe care le avem la dispoziție. 

Aici e o întreagă filozofie, în general pe lângă factorul subiectiv sunt o serie 

întrega de criterii de care trebuie să ținem cont. Fiecare vrea mai mult iar eu sunt 

un luptător împotrivă celor care vor să aibă fără să facă nimic. Sursele acelea pe 

care le au la dispoziție trebuiesc folosite în dezvoltarea comunităților locale. 

Acesta este un principiu la care nu abdic. Să sperăm că vom îndrepta lucrurile și 

vom vedea situații mai frumoase în viitorul apropiat. Voturi împotrivă? 

Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.156. 
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-XXXXXXVII- 

 

          Trecându-se la punctul XXXXXXVII al ordinii de zi – Raportul 

Preşedintelui Consiliului Județean Argeș privind activitatea desfășurată în anul 

2024. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dumneavoastră îl citiți, nu este supus votului. 

S-a luat la cunoștință. 

 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Înainte de final, Consiliul Județean Argeș împreună 

cu mai mulți parteneri, Universitatea Constantin Brâncoveanu, Primăria 

Municipiului Pitești, Spitalul Județean de Urgență organizează un simpozion 

Carol Davila ediția I. Din păcate eu voi fi plecat într-o delegație oficială, rog toți 

colegii, indiferent de coloratură politică este un eveniment al nostru, al tuturor, 

al argeșenilor. Suntem onorați să-l găzduim noi la prima ediție, participă 

profesori universitari din mediul medical, colegii noștri medici la Spitalul 

Județean de Urgent, distinșii manageri ai spitalelor din județul Argeș și vă invit 

în această perioadă, uitați domnul doctor Tase, care este participant, dânsul este 

participant și la simpozioane internaționale, a venit cu 28 martie la Universitatea 

Constantin Brâncoveanu,  acea sală, cine dorește poate participa, la ora 09.00. 

Vă mulțumesc mult pentru înțelegere. O zi plăcută tututor, să fim sănătoși. Să 

sperăm într-un viitor mai bun, să ne lecuim de experiențe care nu aduc nimic 

pozitiv nimănui. Mulțumesc mult! 

Şedinţa s-a încheiat la ora 11:45.  

 

      P R E Ş E D I N T E, 

              Ion MÎNZÎNĂ 

 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   

                                                                                      

                                                                Ionel VOICA                                    


